

August, ٢٤ ٢٠٢٢

24 أغسطس ٢٠٢٢

MSX Discussion Session – First Half 2022

جلسة نقاشية عبر بورصة مسقط – للنصف الأول من العام ٢٠٢٢

The Company would like to inform the shareholders, investors, and analysts that MSX Discussion Session was conducted on Wednesday 24 August 2022 presenting the overview of the Company, the macroeconomics and the un-audited financial results for the period ended 30 June 2022 and answering the questions of the attendees.

تود الشركة إعلام المساهمين و المستثمرين والمحللين أنه تم عقد الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط يوم الأربعاء ٢٤ أغسطس ٢٠٢٢ ، وتم عرض وضع الشركة الحالي و المعلومات المالية غير المدققة للشركة للفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ وكذلك الاجابة عن الأسئلة التي طرحت من الحضور خلال الجلسة.

The video recording of the session is uploaded on the link below

الجلسة مسجلة عبر الأتصال المرئي و المسموع من خلال الرابط و الرمز ادناه :

<https://tinyurl.com/3fpbrxdw>

<https://tinyurl.com/3fpbrxdw>

For more information, please contact the Investor Relations Officer:
Muaath Issa Al Busaidi
Email: muaath.albusaidi@acwapower.com
Mobile: +968 95534693

ولمزيد من المعلومات الرجاء التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين :
معاذ عيسى البوسعيدي
البريد الإلكتروني : muaath.albusaidi@acwapower.com
هاتف : +٩٦٨ 95534693



سالم زاهر السيباني
الرئيس التنفيذي
Salim Zahir Al Sibani
Chief Executive Officer